
Rada Gminy Piaski 

Wspólne posiedzenie Komisji Rady Gminy 

Protokół nr 28/2021 

XXVIII Posiedzenie w dniu 6 września 2021  

Obrady rozpoczęto 6 września 2021 o godz. 12:00, a zakończono o godz. 12:00 tego samego dnia. 

 

W posiedzeniu wzięło udział 13 członków. 

 

Obecni: 

1. Grażyna Andrzejewska  

2. Bernard Dorsz  

3. Justyna Grobelna  

4. Jacek Jańczak  

5. Marek Majsnerowski  

6. Dariusz Naskręt  

7. Rafał Nowak  

8. Marcin Porzucek  

9. Hanna Powicka  

10. Karolina Przybylska  

11. Dagmara Rucińska  

12. Justyna Sarbinowska  

13. Beata Tyrakowska  

14. Łukasz Waleński  

15. Maria Wesołek  

 

Radna Beata Tyrakowska  – nieobecna usprawiedliwiona 

Radna Justyna Sarbinowska  – nieobecna usprawiedliwiona   

 

Obecni na posiedzeniu:  

Podinspektor ds. BIGP – Marta Matyla 

Wójt Gminy Piaski – Wiesław Glapka 

Skarbnik Gminy – Elżbieta Karolczak 

 

Tematy posiedzenia:  

1. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 215/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy na 

2021r. 

2. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 216/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na 

lata 2021 – 2025 

3. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 217/2021 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/144/2020 Rady 

Gminy Piaski z dnia 23 października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2021 roku 

4. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 218/2021 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2022 roku 

5. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 219/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 

Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2021/2022, położonych w granicach administracyjnych gminy 

6. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 220/2021 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Piaski oraz ustalenia granic ich obwodów 

7. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 221/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmiany regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

8. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 221/2021 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Grabonóg II, gmina Piaski 

9. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 215/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/2021 Rady 

Gminy Piaski z dnia 18 lutego 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres powyżej 

3 lat 

10. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 216/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie dodatku 

mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

11. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 225/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z gminą Gostyń 

i zawarcia porozumienia międzygminnego w zakresie zapewnienia opieki bezdomnym psom 

 



 

Ad. 1 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 215/2021 w sprawie zmian budżetu i zmian w budżecie gminy 

na 2021r. 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 2 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 216/2021 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

na lata 2021 – 2025 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 3 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 217/2021 w sprawie uchylenia Uchwały Nr XX/144/2020 Rady 

Gminy Piaski z dnia 23 października 2020r. w sprawie udzielenia pomocy finansowej Województwu 

Wielkopolskiemu w 2021 roku 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady). 

 

Ad. 4 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 218/2021 w sprawie: udzielenia pomocy finansowej 

Województwu Wielkopolskiemu w 2022 roku 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Elżbieta Karolczak, Skarbnik Gminy. Poinformowała, że projekt 

uchwały związany jest z budową obwodnicy drogi 434. 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 5 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 219/2021 w sprawie wyrażenia zgody na przejęcie przez Gminę 

Piaski od Powiatu Gostyńskiego zadań związanych z zimowym utrzymaniem dróg powiatowych w sezonie 

zimowym 2021/2022, położonych w granicach administracyjnych gminy 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy, Wiesław Glapka  

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 6 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 220/2021 w sprawie ustalenia planu sieci szkół podstawowych 

prowadzonych przez Gminę Piaski oraz ustalenia granic ich obwodów 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy, Andrzej Konieczny   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 7 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 221/2021 w sprawie przyjęcia projektu zmiany regulaminu 

dostarczania wody i odprowadzania ścieków 

Projekt uchwały przedstawił Wójt Gminy.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 8 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 222/2021 w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego Grabonóg II, gmina Piaski 

Projekt uchwały szczegółowo omówiła Pani Marta Matyla, podinspektor ds. BGP.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 9 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 223/2021 w sprawie zmiany uchwały Nr XXIII/186/2021 Rady 

Gminy Piaski z dnia 18 lutego 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie umowy najmu na okres 

powyżej 3 lat 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy, Wiesław Glapka   

Radni poruszyli temat odpłatności za żłobek.  

Radny Marcin Porzucek zapytał o odpłatność za dzierżawę oraz media. Powiedział, że przy okazji zmiany 

uchwały najmu Rada mogłaby zastanowić się na odpłatnością za media.  

 



Sekretarz odpowiedział, że odpłatność za najem pomieszczeń będzie taka jaką ustalili Radni, jeżeli chodzi o 

media to jest w gestii dyrektora szkoły oraz wynajmującego poprzez umowę najmu.   

 

Radny Dariusz Naskręt zasugerował by osoba wynajmująca pomieszczenia wykazała się kosztorysami remontu 

aby można było zweryfikować opłaty najmu, by nie okazało się, że w ciągu 5 lat nie były niższe i zostawiać 

sprawy nowej kadencji.  

 

Wójt odpowiedział, że kosztorysy dostosowania żłobka osoba wynajmująca na pewno ma, dodał, że zostaje 

bardzo dużo inwestycji ponad kadencyjnych. 

 

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 10. Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 224/2021 w sprawie określenia wzoru wniosku o przyznanie 

dodatku mieszkaniowego oraz wzoru deklaracji o dochodach gospodarstwa domowego 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Wójt Gminy, Wiesław Glapka   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Ad. 11 Zaopiniowanie projektu Uchwały Nr 225/2021 w sprawie podjęcia współdziałania z gminą Gostyń 

i zawarcia porozumienia międzygminnego w zakresie zapewnienia opieki bezdomnym psom 

Projekt uchwały szczegółowo omówił Sekretarz Gminy, Andrzej Konieczny.   

Uwag do projektu uchwały nie wniesiono. Projekt uchwały został pozytywnie zaopiniowany przez wszystkich 

obecnych Radnych (komisje Rady).  

 

Wolne głosy.  

 

Wójt przedstawił działania dotyczące kwestii zamówień publicznych – przeprowadzone przetargi 

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

Radny Rafał Nowak zapytał czy wszystkie wskazane inwestycje rozpoczną się w tym roku, a także czy przetarg 

na remont szatni KORONY Piaski będzie ogłoszony w tym roku.  

Wójt odpowiedział, że wszystkie inwestycje rozpoczną się w tym roku, jeżeli chodzi o szatnię KRONY Piaski to 

termin został ustalony z Prezesem, w zależności jaka będzie pogoda rozpocznie się z  chwilą zakończenia 

sezonu.  

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał czy fundusz inwestycji lokalnych, który nie będzie wykorzystany przechodzi na 

kolejny rok.  

Wójt odpowiedział, że tak, jednak jest bardzo duży problem z firmami, które nie chcą przystępować do 

przetargów, ponieważ mają zbyt dużo pracy.  

 

Radny Dariusz Naskręt zapytał o naprawę drogi w Smogorzewie, jakie były wyniki badań prób oraz czy droga 

została wykonana niezgodnie z dokumentacją, czy była to naprawa  gwarancyjna.  

Wójt poinformował, że przeprowadzono badania, z których nic nie wynikało, nie było też żadnych zaleceń, 

firma wykonała naprawę drogi nieodpłatnie, nie było to w ramach gwarancji. 

 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę na drogę w miejscowości Drzęczewo, wyjazd w kierunku Smogorzewa. 

Dodała, że w chwili obecnej droga stała się niebezpieczna, powstały garby. Poprosiła o kolejną interwencję do 

powiatu o naprawę drogi.  

Wójt odpowiedział, że w tej sprawie interweniował kilka razy, rezultatu nie ma, przeprowadzono rozmowy z 

odpowiedzialnymi osobami i z Starostą i do tej pory naprawa nie została wykonana. Powiedział, że ponowi 

prośbę.  

 

Radna Hanna Powicka poinformowała, że młody mieszkaniec Piasków ze swoją drużyną zdobył mistrzostwo 

Polski w Centralnej Lidze Juniorów w kategorii wiekowej U-15 i to jest najwyższe trofeum w Polsce w tej 

kategorii wiekowej. Zastanawia się nad uhonorowaniem młodego mieszkańca aby docenić sukces. Dodała, że w 

innych gminach młodzież otrzymuje stypendia. Zapytała czy Gmina Piaski honoruje młodych ludzi, którzy 

zdobywają sukcesy.  



Sekretarz powiedział,  że jest uchwała dotycząca stypendiów szkolnych za osiągnięcia, takiej uchwały za 

osiągnięcia na poziomie wojewódzkim czy krajowym aby nagradzać czy wyróżniać takie osoby Gmina Piaski 

nie ma.  

Radna Hanna Powicka poddała temat pod dyskusje by wypromować młodych ludzi z naszego regionu. 

Zaproponowała by w jakiś sposób uhonorować młodego sportowca, by docenić trud, wypromować młodych 

ludzi.  

Radny Dariusz Naskręt powiedział, że zaproszenie młodego sportowca i wręczenie mu listu gratulacyjnego 

przez Wójta to bardzo dobry pomysł.  

Sekretarz poinformował, że przygotowanie takiej uchwały jest to bardzo trudny temat. Należy zwrócić uwagę na 

kategorie, osiągnięcia itd., można zastanowić się w jaki sposób uhonorować mieszkańców i w jaki sposób to 

realizować.  

Wójt stwierdział, że tak jak powiedział Radny Naskręt aby zaprosić młodego mieszkańca, wręczyć dyplom czy 

nawet skromny prezent w taki sposób można uhonorować sportowca,  natomiast należy uważać uchwałami które 

określają nagrody sportowcom. Dodał, że jest to  zadanie dla komisji edukacji i sportu aby wypracowała projekt 

dofinansowania sportowców. 

Radna Hanna Powicka zwróciła uwagę, że promowanie sportu jest bardzo ważne, jest to ogromny wysiłek. 

Dodała, że przychyla się tego co zaproponował Radny Dariusz Naskręt, że nawet gdyby to było tylko spotkanie 

z Wójtem to dla młodego człowieka, ten medal czy dyplom był by bardzo ważny.   

 

Radny Łukasz Waleński poprosił o obcięcie gałęzi przy drodze w kierunku Smogorzewa, zapytał o możliwość 

wglądu w ekspertyzę z badań z odwiertu w drodze w Smogorzewie, zapytał również o odpady komunalne, kto 

decyduje co firma ma odbierać a co zostawiać.  

Wójt odpowiedział, że wyniki ekspertyzy znajdują się w Urzędzie Gminy w dziale inwestycji, Radny może 

podejść i sprawdzić.  

Jeżeli chodzi o odbiór odpadów komunalnych to określa ZGO Jarocin. Wójt omówił odbiór odpadów 

komunalnych gminy Piaski (min. terminy przetargu) oraz naliczanych kar za nie prawidłową  segregację. Dodał, 

że mieszkańcy wskazują na wcześniejszą firmę, która zbierała wszystko co było wystawione. W chwili obecnej 

tak nie jest, a mieszkańcy mają pretensje. Są wymogi przedstawione przez ZGO w Jarocinie a my jako Gmina 

musimy je spełniać. Dodał, że do porozumienia należą 23 gminy, a najgorzej segregowane są śmieci 

przyjeżdżają samochodami z rejestracją PGS. Wójt zapoznał Radnych ze zdjęciami przesłanymi z ZGO Jarocin, 

które przedstawiają nieprawidłową segregację odpadów komunalnych Gminy Piaski.   

Przedstawił opłaty za gospodarowanie odpadów komunalnych min. zaległości za odpady komunalne, sprawy 

przekazane do komornika, zmiany deklaracji i zmniejszonej opłaty za kompostownik.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

Poinformował o powstaniu nowej frakcji odpadów oraz dodatkowego kubła na popiół. Nowe kubły mają 

otrzymać wszyscy mieszkańcy, którzy posiadają takie odpady. Kubły na popiół mieszkańcom dostarczy gmina. 

Dodał, że od 1 września na PSZOK można wywozić śmieci poremontowe. Limit to 4 tony na daną 

nieruchomość. Omówiono również wywóz foli rolniczej, waty mineralnej oraz papy. Radni podjęli dyskusję na 

temat segregacji odpadów komunalnych.  

 

Radna Maria Wesołek zwróciła się z prośbą o wykonanie robót:  

- droga na zapłociu łącznik między Szelejewem Pierwszym a Szelejewem Drugim – wyrównać i ubić tłuczniem, 

- przepust przez drogę powiatową – zalewanie wsi -  przy większych opadach 6 – 7 gospodarstw jest zalewana, 

straż po każdych opadach wypompowuje wodę, poprosiła o pogłębienie rowu, 

-  przeznaczenie środków funduszu sołeckiego na budowę/remont chodnika przy wsparciu Gminy, gdyż z 

samego funduszu sołeckiego całego chodnika się nie wykona – chodzi o zaplanowanie środków w budżecie  

Odpowiedzi udzielił Wójt  

- droga Szelejewo Pierwsze – Szelejewo Drugie - może uda się ją wyrównać równiarką, bądź łamanym 

kamieniem  

- przepustu – rów należy pogłębić i wykonać przepust przez drogę 

- chodniki – sprawa wygląda w ten sposób, że jeżeli wieś zaplanuje z funduszu sołeckiego budowę chodnika i 

chodnik kończy się w dość dziwnym miejscu gmina dokłada środki by chodnik był skończony. Dodał, że 

wydatki bieżące i dochody bieżące powinny się równoważyć, jest to sprawdzane przez RIO. W ostatnim czasie 

jest to dość trudne. Takie inwestycje jak wskazała radna Maria Wesołek są wykonywane z wydatków bieżących 

i należy tak zaplanować wydatki tak aby były spójne z dochodami.  

 

Sekretarz przedstawił wyniki egzaminów ośmioklasistów.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 

 



Radna Karolina Przybylska zapytała o naprawę drogi w Strzelcach Wielkich – wilcze doły.  

Wójt wyjaśnił, że rozpoczyna się budowa kanalizacji ściekowej dlatego w chwili obecnej droga nie zostanie 

wykonana. Aby umożliwić mieszkańcom dojazd ZUK utwardzi drogę kruszonym gruzem.  

 
Radny Marek Majsnerowski poprosił o wpisanie do przyszłego budżetu drogę na huby i Grabonoga.  

 

Wójt poinformował o złożonych wnioskach na dofinansowanie.  

Informacja stanowi załącznik do protokołu.  

 
Radna Dagmara Rucińska zabrała głos w sprawie doceniania młodzieży. Poprosiła aby Rada zastanowiła się nad 

powołaniem Młodzieżowej Rady Gminy. Dodała, że w wielu gminach funkcjonuje już wiele lat, młodzi mają 

głos i fantastyczne pomysły. Praca obywatelska jest bardzo dobrym wsparciem.   

 
Następnie Radni poruszyli temat pomocy dla Zuzi mieszkanki Piasków, która potrzebuje drogiego leku na 

rdzeniowy zanik mięśni SMA 

 

                   

                                  Przewodnicząca posiedzenia  

                                                                                     Dagmara Rucińska  

 

 
Przygotował(a): Joanna Polaszyk 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


